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Carol Head



Carol Head is the President and CEO of Solve ME/CFS Initiative. Before assuming leadership of the Solve ME/CFS Initiative, Carol served as the CEO of two companies in the private sector and, prior to that, was the vice president of marketing for two internet-based companies.



Carol Head est présidente et chef à la direction de l’initiative Solve ME/CFS. Avant d’occuper ces fonctions, elle a agi comme chef à la direction pour deux entreprises du secteur privé et vice-présidente du marketing pour deux sociétés fondées sur l’Internet.



Carol has been active in community affairs, serving on three national non-profit boards, including service as a board chair. She is also a founder of Project Redwood, a venture philanthropy fund which supports creative approaches to alleviating extreme global poverty. Carol earned a BA in English from Wellesley College (Phi Beta Kappa) and an MBA from Stanford University. An ME/CFS patient herself, Carol was first affected by the disease in the 1980s.



Carol a joué un rôle actif dans les affaires communautaires. Elle a siégé sur trois conseils d’administration d’organismes sans but lucratif nationaux, y compris à titre de présidente. Elle a aussi fondé Project Redwood, un fonds de capitalrisque philanthropique qui soutient des approches créatives pour soulager l’extrême pauvreté dans le monde. Carol est titulaire d’un baccalauréat en études anglaises du Collège Wellesley (Phi Beta Kappa) et d’un MBA de l’Université Stanford. Carol est atteinte d’EM/SFC depuis les années 1980.



In January 2017, Carol was honored to be recognized by O, The Oprah Magazine as a 2017 Health Hero, one of fourteen visionaries who are healing bodies, minds, and communities.



En janvier 2017, Carol a été reconnue dans O, The Oprah Magazine comme héroïne de la santé 2017, parmi quatorze visionnaires qui soignent le corps, l’esprit et les collectivités.



Montréal, du 3 au 5 mai 2018 Conférence collaborative canadienne sur l’EM/SFC Faire progresser un programme de recherche international en identifiant les priorités de recherche sur l’EM/SFC
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5 oct. 2010 - La mÃ©thode smooth() permet d'activer le lissage des contours. Elle permet ...... Pour y palier, nous allons transformer notre balle en objet.










 


[image: alt]





Head Trip.pdf 

places, and individuals in this adventure don't come from the RPGA's ongoing ... games. Head Trip is an example of how to put your own spin on the setting. Background .... other patrons in the bar, mention a number of races and types, and ...
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an inability to continue cycling despite encouragement; 2) an observed plateau in O2 kinetic despite an increase in workload; 3) a respiratory exchange ratio ...
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Caput radii / head of radius. 1. 2. Epicondylus medialis / medial epicondyle. 2. 3. Lig. anulare (radii) / anular lig. 3. 4. Tuberositas radii (tendo m. bicipitis brachii).
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Index Content. Page. I. League Tables. ...... 2010 FC Augsburg, Mainz 05, FC KÃ¶ln, VfB Stuttgart, Sturm Graz, Ferencvarosi Budapest, SC Szeged. 7 Mario Haas.










 


[image: alt]





Regionalliga Nord - Head Coaches 

Pd W. D. L GF GA GD Pts. 1 Kiel. 17 11. 4. 2 28 14. 14 37. _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ ...... 2003 PreuÃŸen MÃ¼nster, Concordia Hamburg, VfL Pinneberg, Victoria Hamburg ...... Garbuschewski, Rupf, Moritz - T.Breitkopf, Rogoli, Lee Gandaa (84.










 


[image: alt]





Super League - Head Coaches 

2007 YF Juventus ZÃ¼rich, Huracan Tres Arroyos, Estudiantes LP, FC ZÃ¼rich, FC Basel, FC .... 2008 FC St. Gallen, Estudiantes LP ..... 30 AntÃ³nio Dos Santos.










 


[image: alt]





Premier League - Head Coaches 
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